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LA SELVA 

Caldes tindrà el suport de TAjuntament 
de Riudellots per abandonar la comarca 

La Comissió de DelimiTació Territorial els ho va denegar el gener passat 
XEVI XIRGO 

• Riudellots.— L'Ajuntament de Riudellots de 
la Selva, segons va explicar ahir l'alcalde d'a
questa localitat, Josep Micaló, informarà favora
blement la Comissió de Delimitació Territorial 
de la Generalitat de Catalunya perquè el muni

cipi veí de Caldes de Malavella pugui deixar, tal 
com va demanar l'Ajuntament el setembre pas
sat, la Selva, on està integrat actualment, i pas
sar al Gironès. La comissió va desestimar la 
sol·licitud feta per l'Ajuntament de Caldes de 
Malavella perquè va considerar inviable la pro-

L'alcalde de Caldes de Malave
lla, Lluís Comalada, va confirmar 
ahir que s'han iniciat converses 
amb l'Ajuntament de Riudellots de 
la Selva per demanar-li que doni 
suport al canvi de comarca. L'Ajun
tament de Caldes va acordar fer 
aquesta petició en el moment de 
pronunciar-se sobre la llei d'Orde
nació del Territori —LOT—. L'A
juntament va basar la seva petició 
en el fet que els serveis bàsics per 
als habitants del municipi són més 
accessibles a la capital del Gironès 
que no pas a Santa Coloma de Far-
nes, capital de la Selva. La Comis
sió de Delimitació Territorial, pre
sidida pel conseller de Governació 
de la Generalitat, Josep Gomis, va 
desestimar provisionalment, el vint 
de gener d'aquest any, la proposta. 
La decisió, que encara ha de ser ra
tificada per aquest organisme, ha 
de tenir també el vist-i-plau del 
Consell Executiu de la Generalitat. 
Albert Vancells, membre de la co
missió, va explicar que l'impedi
ment principal a l'hora d'acceptar 
la proposta és que Caldes de Ma
lavella és al costat de Riudellots de 
la Selva, que pertany al Gironès. 
«Si Caldes passés al Gironès, el 

municipi de Riudellots, que sí que 
vol estar a la Selva, quedaria aïllat 
dins la comarca», va explicar. L'al-
tre municipi gironí que a la consul
ta de la LOT va demanar el canvi 
de comarca és Anglès, que també 
vol deixar la Selva per integrar-se 
al Gironès. La comissió tampoc no 
va acceptar aquesta petició al·le
gant els mateixos motius que en el 
cas de Caldes de Malavella. «Si An
glès s'integra al Gironès, els pobles 
veïns, com Sant Julià de Llor i Bon
matí, també quedarien aïllats», va 
explicar Vancells. 

L'alcalde de Caldes de Malave
lla es reunirà d'aquí a dues setma
nes amb Josep Micaló per dema
nar-li el suport de l'Ajuntament de 
la localitat. «En un principi, ens 
sembla que l'Ajuntament de Caldes 
pot demanar el que més l'interessi, 
i si abíò és anar al Gironès, nosal
tres no hi veiem pas cap proble
ma», va dir ahir Micaló. Un cop 
aconseguit aquest acord, l'Ajunta
ment de Caldes demanarà a la Co
missió de Delimitació que reestudiï 
el tema. El municipi de Riudellots 
de la Selva és més a prop de Giro
na que no pas de Santa Coloma de 
Farners, i els seus habitants mante-

Josep Micaló 

nen un contacte més directe amb el 
Gironès que no pas amb la Selva. 
Per aquest motiu, l'alcalde de Riu-

posta, perquè, si aquest municipi s'integra al Gi
ronès, Riudellots, que pertany a la Selva, «que
daria aïllat». Josep Micaló creu que si Caldes de 
Malavella s'integra al Gironès el canvi no tindrà 
repercussions importants per a Riudellots, que 
es podria replantejar també passar al Gironès». 

dellots no descarta que l'Ajunta
ment es pugui replantejar també la 
seva integració al Gironès per 
abandonar la Selva. «De moment, 
sense deixar de tenir present que a 
la consulta de la LOT ens vam pro
nunciar per la Selva, es mantindrà 
una reunió per debatre el problema 
de Caldes. Si posteriorment es creu 
necessari, l'Ajuntament es pot re
plantejar la permanència a la Selva 
i demanar conjuntament amb Cal
des de Malavella el canvi de comar
ca», va explicar. 

Josep Maria Feliu, alcalde d'An
glès, en el moment de conèixer la 
decisió de la Comissió de Delimi
tació Territorial, va quaUficar-la de 
«totalment desencertada». Per a 
Feliu, el fet que els municipis veïns 
pertanyin a la Selva no ha de supo
sar cap impediment. «Sobretot si es 
té en compte que aquests,munici
pis, que eren els primers a voler dir 
que sí al Gironès, van pronunciar-
se per la permanència a la Selva se
guint les directrius marcades per 
CiU», va afegir. Feliu va avançar, 
igual que l'alcalde de Caldes, que 
quan se li comuniqui oficialment la 
resolució es tomarà a insistir per 
passar al Gironès. 

Enterrament de Fonsde-
viela.— Més de cinc-centes per
sones van assistir ahir a la tarda a 
l'enterrament d'Eduard Fonsdevie-
la, alcalde de Sant Julià de Ramis 
i de Medinyà, que va morir dilluns 
d'un atac de cor mentre conduïa el 
seu cotxe, prop de Figueres. L'en
terrament va tenir lloc a l'església 
de Sant Pere de l'Escala, on Fons-
deviela residia normalment, mal
grat que era l'alcalde de Sant Julià. 
Al funeral hi van assistir el gover
nador civil de Girona, Pere Navar
ro, el delegat de la Generalitat a 
Girona, Xavier Soy, el president de 
la Diputació, Josep Arnau, i l'alcal
de de l'Escala, Rafael Bruguera. 
Fonsdeviela, que era alcalde des de 
les primeres eleccions municipals 
democràtiques, l'any 1979, serà 
substituït pel fins ara primer tinent 
d'alcalde i responsable de l'àrea 
d'Urbanisme i Obres Públiques, 
Sebastià Corominas. El grup d'in
dependents que encapçalava Fons
deviela té la majoria absoluta a l'A
juntament. Foto: Josep Macias. 

Només quatre joves 
de Girona estudien 
al seminari 
interdiocesà 

PERE MADRENYS 
• Girona.— El bisbat de Girona 
només té quatre estudiants al semi
nari interdiocesà de Catalunya, xi
fra que es correspon amb la dismi
nució general i progressiva de vo
cacions sacerdotals que s'oberva a 
tot el país. Segons el rector del se
minari esmentat, mossèn Joan Bus
quets, l'edat mitjana dels sacerdots 
s'acosta als seixanta anys, ja que 
cada vegada hi ha menys joves que 
s'ordenen de prevere. 

Concretament a la diòcesi de Gi
rona només hi va haver una orde
nació l'any passat i poc més d'una 
quinzena en els últims deu anys, 
mentre que les baixes per defunció 
passaven de la cinquantena en el 
mateix període. Aquesta situació 
ha portat els responsables de l'or
ganització del Dia del Seminari 
d'enguany a posar com a eslògan de 
la jornada la frase «Falten cape
llans per evangelitzar». 

Aquesta diada se celebrarà diu
menge que ve a totes les diòcesis 
catalanes i amb aquest motiu el vi-
ce-rector i administrador del semi
nari de Girona, mossèn Ramon 
Oller, ha afirmat que «cal tenir es
perança, encara que estiguem en 
plena crisi». Segons mossèn Oller, 
ara s'està preparant una trobada de 
joves de més de 17 anys que es 
plantegen ser capellans, per la 
pròxima Setmana Santa. En aquest 
moment ja n'hi ha mitja dotzena 
d'apuntats i s'espera que encara se 
n'hi afegeixi algun més en els dies 
vinents. 

Per la seva part el bisbe de Gi
rona, doctor Jaume Camprodon, 
ha publicat un escrit al Full Parro
quial afirmant que «falten joves 
que, capgirats per l'Evangeli, tin
guin la gosadia de dir: Sóc aquí!» 
Camprodon afegeix que «akò no es 
fa de cop i volta, sinó que demana 
un procés per descobrir que Jesús 
és el primer valor de la vida i 
debíar-se prendre per Ell, fiar-se 
d'Ell i posar-se a les seves mans». 

Segons el bisbe, això significa 
«fer de la vida un do a fi que Jesús 
pugui continuar la seva presència 
entre nosaltres i la missió d'allibe
rament i de salvació». Actualment 
el seminari de Girona està destinat 
a allotjar l'Institut de Teologia, que 
es va posar en marxa el novembre 
passat i que té una cinquantena d'a
lumnes, religiosos i laics. 

A més, la seva rica biblioteca 
està oberta al públic els dies feiners 
de les deu a la una del matí i de les 
cinc a les nou de la tarda. Per úl
tim, el seminari també s'ha conver
tit en un lloc d'acollida de joves de 
les parròquies i dels moviments 
diocesans. Així cada mes hi van 
grups d'estudiants i grups de cate
quesi a visitar el museu bíblic. 

<g> 
AJUNTAMENT DE BANYOLES 

E D I C T E 
Aprovat inicialment pel Ple de l'A
juntament de 30 de desembre de 
1988 el Projecte d'Urbanització de 
la Unitat d'Actuació Ronda Mones-
tir-Carrer Empordà, s'exposa al pú
blic durant un termini de quinze 
dies, comptats a partir de l'endemà 
de l'aparició d'aquest anunci al. 
Butlletí Oficial de la Província, i 
l'expedient queda a disposició de 
qualsevol que el vulgui examinar̂  
per tal de deduir-ne al·legacions, a 
la Secretaria de l'Ajuntament. 

Banyoles, 23 de febrer de 1989 
L'ALCALDE, 

Pere Hemandez i Lizoaín 
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AJUNTAMENT DE BANYOLES 

E D I C T E 
Aprovada inicialment pel Ple de 
l'Ajuntament de 30 de desembre de 
1988 la modificació del Projecte 
d'Urbanització del C/ Conill, s'ex
posa al públic durant un termini de 
quinze dies, comptats a partir de 
l'endemà de l'aparició d'aquest 
anunci al ButlIetí.Oficial ds lò Pro
víncia, i l'expedient queda'a dispo-
sicó ue qualsevol que el vulgui exa
minar, per tal de deduir-ne al·lega
cions, a la Secretaria de l'Ajunta
ment. 

Banyoles, 23 de febrer de 1989 
L'ALCALDE, 

Pere Hemandez i Lizoaín 

<§> 
AJUNTAMENT DE BANYOLES 

E D I C T E 
Aprovada inicialment pel Ple de l'Ajun
tament de 30 de desembre de 1988 la 
modificació puntual del Pla General 
d'Ordenació per la qualificació com a 
equipament del solar de l'empresa con-
cessibnària del servei d'aigua potable si
tuat entre els carrers Pg. de la Pud» Qj 
Winthíiy^n i 0' Sardana, s'exposa ai 
públic durant un termini d'un mes, 
comptat a partir de l'endemà de l'apari
ció d'aquest anunci al Butlletí Oficial de 
la Província, i l'expedient queda a dis
posició de qualsevol que el vulgui exa
minar, per tal de deduir-ne al·legacions, 
a la Secretaria de l'Ajuntament. 

Banyoles, 23 de febrer de 1989 
L'ALCALDE, 

Pere Hemandez i Lizoaín 

AJUNTAMENT DE BANYOLES 

E D I C T E 
Aprovada inicialment pel Ple de 
l'Ajuntament de 30 de desembre de 
1988 la modificació dels límits de la 
Unitat d'Actuació 11 del Pla Gene
ral, s'exposa al públic rl»~r,í Un íer-
ínini de quinze dies, comptats a 
partir de l'endemà al de l'aprova
ció d'aquest anunci al Butlletí Ofi
cial de la Província, i l'expedient 
queda a la disposició de qualsevol 
qui el vulgui examinar, per tal de 
deduir-ne al·legacions, a la Secreta
ria de l'Ajuntament. 

Banyoles, 23 de febrer de 1989 
L'ALCALDE, 

Pere Hemandez i Lizoaín 

AJUNTAMENT DE BANYOLES 

E D I C T E 
Aprovada inicialment pel Ple de 
l'Ajuntament de 30 de desembre de 
1988 la modificació del Projecte 
d'urbanitw^jQ Jg; - ; j ^ ^ ^ ^ ^ ^^ 
Castro, s'exposa al públic durant 
un termini de quinze dies, comptats 
a partir de l'endemà dè l'aparició 
d'aquest anunci al Butlletí Oficial 
de la Província, i l'expedient queda 
a disposició de qualsevol que el vul
gui examinar, per tal de deduir-ne 
al·legacions, a la Secretaria de l'A
juntament. 

Banyoles, 23 de febrer^e_1989 
L'ALCALDE, 

Pere Hemandez i Lizoaín 

Punt, El, 1989-03-09, p. 10.
Servei de Gestió Documental, Arxius i Publicacions de l’Ajuntament de Girona (www.girona.cat/sgdap)


